

مقدمة مقال عن اليوم الوطني السعودي بالانجليزي

The Saudi National Day is distinguished by the indications it contains in its activities about the extent of the Saudis' love for their dear homeland and their pride in belonging to it and under its banner. They reveal it as a source of dignity and are proud of the gestures it contains that refer to the depth of contemporary history, because they do not realize that the National Day is a day of recognition of sovereignty over the entire territory. Saudi Arabia without giving up an inch of it, as a message of loyalty to the ancestors of the heroes who carried their illness on their shoulders during the struggle that lasted 30 years and more.

الترجمة: يمتاز اليوم الوطني السعودي بما تتضمنه فعالياته من دلالات عن حجم حب السعوديين لوطنهم الغالي واعتزازهم بالانتماء له والعمل تحت رايته، فيستشعرونه نبعاً من ينبوع الكرامة ويفخرون بما فيه من إيماءات ترنو إلى عمق التاريخ المعاصر، لأنهم يرون أن اليوم الوطني يوم الاعتراف بالسيادة على كامل تراب السعودية دون التقريب بشبرٍ منه، كرسالة وفاء للأجداد الأبطال الذي حملوا داؤهم على أكفهم خلال مسيرة النضال التي استمرت 30 عام وأكثر.

مقال عن اليوم الوطني السعودي بالإنجليزي

The following article includes several paragraphs in which we talked about Saudi National Day. It was defined, its story was detailed, and it was distinguished from Founding Day. The date of its first celebration and the most important activities of the celebration were also known:

الترجمة: يتضمن المقال الآتي فقرات عدّة تطرقنا فيها للحديث عن اليوم الوطني السعودي، فتم تعريفه وتفصيل قصته وتمييزه عن يوم التأسيس، كما عُلم تاريخ أول احتفال به وأهم الفعاليات الخاصة بالاحتفال:

ما هو اليوم الوطني السعودي

Saudi National Day, on September 23 every year, is considered an occasion during which Saudi official bodies, whether governmental or private, are suspended. The Saudis celebrate it to declare their unity and end the manifestations of division between them. The name of the country was also changed to the Kingdom of Saudi Arabia according to the decree of the founding king at that time, may God rest his soul. The country has decided to celebrate National Day as a status, non-religious occasion since 2005; Note that the proposal to celebrate it dates back to the year 1965 AD, according to what King Faisal called for in August of this year.

الترجمة: يعتبر يوم الوطن السعودي في 23 أيلول ب كل عام مناسبة تعطل بها الجهات الرسمية السعودية حكومية كانت أو خاصة، فيحتفل السعوديين به لإعلان وحدتهم وانتهاء مظاهر الفرقة بينهم، كما تغيّر اسم البلاد إلى المملكة العربية السعودية بموجب مرسوم الملك المؤسس حينها طيب الله ثراه، درج أبناء الوطن على الاحتفال باليوم الوطني كمناسبة وضعية غير دينية منذ العام 2005؛ علماً أن مقترح الاحتفال به يعود إلى العام 1965 م بحسب ما دعا له الملك فيصل في شهر آب بهذا العام.

قصة اليوم الوطني بالإنجليزي

The story began on Shawwal 5, 1319 AH, after Abdul Aziz was able to take control of Al-Masmak Palace and rule was restored to the House of Saud, then he summoned his family who sought refuge in the Emir of Kuwait to announce later his plan to build an Islamic state, within the Arabian Peninsula, and the wars lasted 30 years and varied between fierce and smooth battles. From alliances and accessions between 1902 - 1932 AD, it started in southern Najd and reached Hijaz until the declaration of unity.

الترجمة: بدأت القصة منذ 5 شوال 1319 هجري إثر تمكن عبد العزيز من السيطرة على قصر المصمك ورد الحكم لآل سعود، ثم استدعى أهله المستجيرين بأمر الكويت ليعلن لاحقاً مخططه ببناء دولة الإسلام، ضمن شبه الجزيرة العربية، وقد دامت الحروب 30 سنة وتتنوع سجلها بين معارك ضارية وسلسلة من التحالفات والإنضمامات بين عامي 1902 - 1932 م، بدأت بجنوب نجد وصولاً للحجاز حتى إعلان الوحدة.

شعارات اليوم الوطني السعودي بالانجليزي

Since the official start of celebrating National Day in the year 2015 AD, the Saudi General Entertainment Authority began releasing special slogans for National Day that change with its changes, and they are in order:

الترجمة: منذ البدء بالاحتفال باليوم الوطني رسمياً بالعام 2015 م بدأت الهيئة السعودية العامة للترفيه بإطلاق شعارات خاصة بيوم الوطن تتبدل بتبدلاته، وهي بالترتيب:

Slogan 85: "My homeland is my identity." •

شعار 85 "وطني هويتي."

Slogan 86: "May your glory last, O homeland." •

شعار 86 "دام عزك يا وطن."

Slogan 87 "Vision of a Homeland". •

شعار 87 "رؤية وطن."

Slogan 88: "For glory and glory." •

شعار 88 "للمجد وللعلواء."

The slogan of the 89-90s was "Peace to the top." •

شعار 89 - 90 "همة حتى القمة."

Slogan 91 - 92: "It is our home." •

شعار 91 - 92 "هي لنا دار."

Slogan 93: "We dream and we achieve." •

شعار 93 "نحلم ونحقق."

خاتمة مقال عن اليوم الوطني السعودي بالإنجليزي

Here we inform you of the conclusion of today's article, in which a barrage of data on the history of the unity of Saudi Arabia was made available. So we started it by presenting a general overview of this, as we distinguished it from the founding day and the rest of the non-religious holidays, in addition to reading the history of the slogans of the National Day from the beginning of its celebration until its date.

الترجمة: إلى هنا نبليغ بكم ختام مقالة اليوم التي أتيت بها وابل من البيانات عن تاريخ وحدة السعودية؛ فاستهللناها بتقديم نبذة تعريفية عامة عن هذا، كما ميزناه عن يوم التأسيس وبقية الأعياد غير الدينية، بالإضافة لمطالعة تاريخ شعارات يوم الوطن منذ بداية الاحتفال به حتى تاريخه.

ویکی الخلیج